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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Hogyan pótolja a kormány az Óbudai Egyetem által 
megpályázott Uniós támogatást?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Mint az köztudott a magyar kormány az Európai Unió helyreállítási alapjának csupán egy részét 
szeretné felhasználni. Az egész 5800 milliárd forintos összeg helyett, csupán 2500 milliárd forint 
elköltését tervezik. Ezt azzal indokolják, hogy a fel nem használt 3300 milliárd forint hitel és önök 
nem akarják eladósítani az országot. Ennek ellenére, önök sorra terveznek hiteleket felvenni 
Kínától, ázsiai bankoktól.

Annak, hogy a kormány nem használja ki a helyreállítási alap forrásait az egyetemek a legnagyobb 
vesztesei. Napvilágot látott, hogy az Óbudai Egyetemnek már most 5 fejlesztésről le kellett 
mondania, ugyanis a különböző közbeszerzések forráshiány miatt meghiúsultak.

Többek között a hallgatók így nem kaphatnak több kollégiumi férőhelyet, nem fejleszthette az 
egyetem a sport és rekreációs létesítményeit. Az egyetem több önkormányzattal tervezett közös 
programokat, amik most leálltak. Ilyen projekt volt Zsámbékon a Jövőipari Technológiai Park 
létrehozása, a kaposvári önkormányzattal tervezett Okosipari Science Park létrehozása és 
székesfehérvári önkormányzattal tervezett Alba Regia Mechatronikai Tudományos Park fejlesztése.

Ezek a projektek a kormány felelőtlen politikája miatt leálltak. A kormánynak szimpatikusabb kínai 
hitelből a Fudant hazánkba telepíteni, mint a saját egyetemeinket európai támogatással fejleszteni.

A fenti tények tükrében válaszoljon az alábbi kérdéseimre!

• Hogyan pótolja a kormány az Óbudai Egyetem által megpályázott Uniós támogatást?
• A kormány miért hagyja cserben a hazai egyetemeket?



 
• A kormány mikor kezd el foglalkozni a magyar hallgatók helyzetével?
• Milyen forrásból tervezi a kormány fejleszteni a magyar felsőoktatást

 

Tisztelettel várom válaszát!
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